



# JOCABA

Jordanian Canadian Business Association  
جمعية الأعمال الأردنية الكندية

## Membership Application Form

نموذج تقديم طلب عضوية

Membership Details: (please refer to membership categories document to select the membership type you are applying to.)

(الرجاء الاستعانة بتصنيفات نموذج العضوية المدرجة، لاختيار فئات العضوية التي أنتم مقدمين عليها.)

Type:

الفئات:

Corporate (membership fees) JD 200

شركات (رسوم العضوية) ٢٠٠ دينار

Individual (membership fees) JD 100

أفراد (رسوم العضوية) ١٠٠ دينار

Name:

الإسم:

Company Name:

اسم الشركة:

Job Title:

المسمى الوظيفي:

Mobile Number:

رقم الهاتف الخليوي:

Telephone number(s):

رقم الهاتف:

Fax number(s):

رقم الفاكس:

Website:

البريد الإلكتروني:

E-mail:

العنوان البريدي:

The nature of work ( Sector)

طبيعة العمل (القطاع):

- Is there any dealings with Canada or Canadian companies:

- هل هناك تعاملات مع كندا أو الشركات الكندية:

Yes  No

نعم  لا

In case the answer is yes, please provide us with the name of the company:

في حال كانت الإجابة نعم الرجاء تزويدنا بإسم الشركة:

-----

-----

### Membership Requirements

### متطلبات العضوية

1. Your company profile, explaining all your products and services, and any other literature on your company that you think is appropriate.
2. A copy of your company's official registration in Jordan or Canada.
3. The resume of the principal member and a copy of personal ID.
4. Completed membership form.
5. A check in the amount required in Jordanian Dinars payable to: The Jordanian Canadian Business Association.
6. Personal Photo.

١. ملحة عن الشركة, تتضمن شرح عن منتجاتكم وخدماتكم, و أي معلومات اضافية عن شركتكم ترورها مناسبة.
٢. نسخة عن التسجيل الرسمي لشركتكم في الأردن أو كندا.
٣. السيرة الذاتية للعضو الرئيسي و نسخة عن الهوية الشخصية.
٤. نموذج عضوية كامل.
٥. شيك بالقيمة المطلوبة بالدينار الأردني مدفوع ل: جمعية الأعمال الأردنية الكندية.
٦. صورة شخصية.

Note: This application will remain pending until above requested attachments are provided. All new applications are submitted for approval to the Board of Directors at their regular monthly meeting.

ملاحظة: هذا النموذج سيبقى معلقا حتى ارسال المرفقات المطلوبة أعلاه. جميع الطلبات الجديدة ستحول للموافقة عليها من قبل مجلس الإدارة خلال لقاءهم الشهري المعتاد.

P.O. Box: 941865 Amman 11194 Jordan - Tel: +962 6 5865004 - Fax: +962 6 5865003

e-mail: info@jocaba.org - [www.jocaba.org](http://www.jocaba.org)